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A.  Valg af dirigent, bestyrelsen foreslår Kim Lønberg 
Kim bliver valgt som dirigent.  
Dirigenten godkender indkaldelsen.  
Dirigenten gennemgår dagsorden.  
 
B.  Beretning fra bestyrelsen 
Endnu et år går på hæld og før vi ved af det er det juleaften, nytår og hermed også 2024 
 
Vi har haft et forholdsvist stille og roligt år her i foreningen. Med det sagt har det dog været et år hvor 
etableringen af fibernet har fyldt lidt på vores veje. Ikke altid går reetableringen så hurtigt og fint som 
vi alle ønsker det, og ofte kan det være svært at få skabt den ønskede dialog med de firmaer der 
udfører det afsluttende arbejde.  
Jeg er af den opfattelse at der langt de fleste steder i foreningen er ved at være reetableret i en grad 
at vi alle kan være tilfredse. Jeg selv og andre har fattet skovl og spade og har på den vis fået rettet op 
på den sidste smule, så rabatten igen ser fin ud. Jeg kan kun opfordre til at flere vil gøre dette samme, 
såfremt der lige mangler den sidste detalje for at man er helt tilfreds.  
 
Vi har i år fået ny hjemmeside. Vi er mere end tilfredse med samarbejdet omkring etablering af denne 
og nyder mere end godt af den hurtige behandlingstid når vi har opdateringer og ændringer. Betyder 
det så at alt omkring hjemmesiden er helt på plads? Ikke helt, men vi arbejder fortsat på det, og håber 
vi kan få det sidste på plads i samme omgang som vi får opdateret med sidste nyt fra denne 
generalforsamling.  
 
I år har vi haft jubilæum i foreningen, det kan dog ikke komme som en overraskelse for nogen at festen 
udeblev. Vi måtte desværre sande at afviklingen ikke var mulig da vi var udfordret på den økonomiske 
del, og vi kan derfor kun opfordre til at der fremadrettet afsættes midler så vi kan fejre vores skønne 
forening på behørig vis.  
 
Fastelavnsfesten var igen i år en succes. Masser af glade børn og voksne mødte op og sammen havde 
vi en skøn dag i det, efter årstiden, skønne vejr.  
 
Vi ser frem mod endnu et år med godt naboskab her i Toftdahl grundejerforening.  

 
Beretningen godkendes.  
 
C.  Godkendelse af det reviderede regnskab og budget for det kommende år.  
Stig gennemgår regnskabet.  
Regnskabet er underskrevet af revisor og bestyrelsesmedlemmer.  
Kontingent skulle være betalt d. 10. maj. Abonnement til Nets var udløbet, men blev genetableret d. 
10. juli blev kontingenterne retmæssigt opkrævet.  
Indtægter ca. 86.000 kr.  
Udgifter ca. 59.000 kr.  
Overskud ca. 27.000 kr. 
Se regnskabet på hjemmesiden for yderligere information.   
Budgettet bliver gennemgået. Vi forventer ikke store ændringer, dog har Greve kommune fået nye 
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samarbejdspartner, hvor vi ikke kender priserne endnu. Vi ser umiddelbart ind i et overskud på 30.000 
kr. Derfor fastholder vi kontingentet for 400 kr. det næste år, men er udgifterne uændret forventer 
bestyrelsen af sætte kontingentet ned igen.  
 
Frank, Risager 15: Hvor meget skal der til for at kommunens samarbejdspartner kommer og salter på 
stikstierne? 
Formanden: Kommunens vagtværn beslutter hvornår der skal sendes rydning ud. 1. prioritet er de 
store veje som Toftdahl og de enkelte veje.  
 
Regnskabet bliver herefter godkendt.  
 
D.  Forslag fra bestyrelsen. 
Ingen forslag.  

 
E.  Forslag fra medlemmerne. 
Ingen forslag.  
 
F.  Valg af medlemmer til bestyrelsen 

• På valg er Stig Plæhn (modtager genvalg) 

Stig genvalgt.  

• På valg er Rene Holmen (modtager genvalg) 

Rene genvalgt.  

G.  Valg af 3 suppleanter til bestyrelsen 

• Danni Halberg (modtager genvalg) 
Genvalgt 

• Stefan Johansen (modtager ikke genvalg) 

• Helene Munk, Kornager 9 vælges.  

• Ingen yderligere vælges.  
 

H.  Valg af 2 revisorer og 2 revisorsuppleanter, hvoraf én af hver skal være 
statsautoriseret eller registreret.  
 
Haamand fortsætter som revisor.  
Rasmus, Grønager 22 vælges som suppleant.  
 
l.     Eventuelt 
Jørgen, Grønager 9: Der er lavet pantstiftelse på 1800 kr. på alle grunde. Kan vi få dem fjernet? 
Bestyrelsen arbejder videre for en afklaring.  
 
Rasmus, Grønager 22: Er bestyrelses involveret i fjernvarmeetableringen endnu? 
Formanden: Nej. Vi bliver forventeligt involveret i 2024. Man kan orienterer sig yderligere på den dertil 
indrettede hjemmeside.  
Rasmus: Grønager 22: Har bestyrelsen tænkt sig at promovere etableringen? 
Formanden: Ja, vi vil opfordre til det. Men det ér den enkeltes valg.  
Priserne diskuteres og der gøres opmærksomme på at fjernvarmen er en ”non-profit” model. 
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Frank, Risager 15: Kommer der en officiel orientering/information fra varmeværket?   
Der henvises til den information der allerede ér sendt ud.  
 
Mikkel, Kærager 38: Kender vi antallet på dem der har tilmeldt sig uforpligtende? 
Nej – det gør vi ikke. Men da vi er i fase 2, så har der nok været pænt med tilmeldinger.  
 
Frank Risager 15: Ved vi hvordan kommunen anlægger ny asfalt? Vejene er ret slidte.  
Det forventes at det kommer efter fjernvarmearbejdet.  
 
Mikkel, kærager 38: Hvad er status på legepladsen der blev drøftet? 
Formanden: Projektet er lagt ned, da det forventes at arealerne skal bruges til afvanding.  
 
Susanne, Risager 10: Er der nogen der har gode erfaringer med fibernet? 
Det ér ikke billigere – men det er markant bedre. Særligt børnebørnene er glade for den bedre 
forbindelse.  
 
Ingen yderligere spørgsmål – tak for god ro og orden.  


